
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

 

Szám: ISU/577-19/2024. 

 

J e g y z ő k ö n y v  
 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének nyílt üléséről. 

 

A Képviselő-testületi ülés helye: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat székhelyén, (3980 

Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos tér 5.) a Városháza Dísztermében. 

 

A Képviselő-testületi ülés ideje: 2024. május 28. napján 8:00 órakor 

 

Jelen voltak:  Szamosvölgyi Péter polgármester    

Dankó Dénes alpolgármester 

Csernai Ferencné  

Kracson Norbert 

Lukács Tamás 

Palicz István  

Pasztorniczky István 

Róth József 

Sebes Péter  

Szabó János 

képviselők 

 

Távol volt:  Schweitzer Tamás 

Szőnyi István  

képviselők 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Hörcsik Richárd országgyűlési képviselő, Stumpf 

Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik Sándor jegyző, dr. Fazekas Márk Péter 

aljegyző. Tóthné dr. Galambos Andrea a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Kormányhivatal 

Sátoraljaújhelyi Járási Hivatal vezetője, Kuczik Júlia a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 

elnöke, Szebényi Gáborné a Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Balogh Ernő a Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Kababik Edina a Városvédő és Szépítő Egyesület elnöke. 

Bartus István Főépítész/ügyvezető, Greskóné Tóth Erika osztályvezető, dr. Madák Tímea 

osztályvezető, Matisz István osztályvezető, Jánosi Attila osztályvezető. Lakatos István a 

megszűnt Zempléni Vízmű Kft. ügyvezetője, Seres Péter a Zemplén Médiacentrum 

Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője, Németh Attila a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 

ügyvezetője, Sinka Gyögyné az Újhelyi Gazdálkodási Kft. ügyvezetője, Lukács Márta vezető 

védőnő, Kőrösi Ádám a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója.  

 

Tanácskozási joggal jelen voltak: Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik 

Sándor jegyző, dr. Fazekas Márk Péter aljegyző. Bartus István Főépítész/ügyvezető, Greskóné 

Tóth Erika osztályvezető, dr. Madák Tímea osztályvezető, Matisz István osztályvezető, Jánosi 

Attila osztályvezető. Lakatos István a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. ügyvezetője, Seres 

Péter a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője, Németh Attila a 

Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. ügyvezetője, Sinka Gyögyné az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 

ügyvezetője, Lukács Márta vezető védőnő, Kőrösi Ádám a Magas-hegyi Turisztikai és 

Sportközpont igazgatója.  
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Jegyzőkönyvvezető: Obráz Béláné 

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a június 9-ei választás előtt az utolsó képviselő-testületi 

ülés zajlik. A választás után a jelen lévő képviselő-testület tovább folytatja munkáját október 

1. napjáig. Hagyományosan az ülés után közös ebédre várja képviselő társait, Főépítész urat, a 

Hivatal osztályvezetőit. Köszöntötte a képviselő-testület tagjait, a megjelenteket és az ülést 

megnyitotta. Megállapította, hogy a testület határozatképes, mert 12 képviselőből 10 

képviselő jelen van. Szőnyi István képviselő jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen, a 

másik képviselő ezt nem tette meg. Javasolta, hogy a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és 

Gazdasági Kft. 2023. évi beszámolójának jóváhagyására vonatkozó előterjesztés 2. napirendi 

pontként, a Sátoraljaújhely Város Integrált Településfejlesztési Stratégiáját érintő módosítási 

eljárás megindításáról szóló előterjesztés 3. napirendi pontként kerüljön megtárgyalásra, a 

további napirendi pontok változatlanul hagyása mellett. Kérte, hogy az Egyebek napirenden 

belül „Kérdés” kerüljön felvételre, amelyet Pasztorniczky István képviselő úr címez a 

polgármester irányába. Megkérdezte, hogy van-e valakinek egyéb javaslata a napirendeket 

illetően. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester javasolta a napirend módosításainak elfogadását. 

 

S z a v a z á s :  a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, – 

egyhangúlag – elfogadta a javaslatokat az ülés napirendjének módosításával 

kapcsolatban. 

 

Tekintettel arra, hogy további javaslat nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

javasolta az ülés módosított napirendjének elfogadását. 

 

S z a v a z á s :  a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, –

egyhangúlag – elfogadta az ülés módosított napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirend előtt: 

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszak legfontosabb eseményeiről és a tett 

intézkedésekről (szóban) 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 

14.) önkormányzati rendelete módosítására   
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 2023. évi 

beszámolójának jóváhagyására 

Előterjesztő: Bartus István ügyvezető 

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Integrált Településfejlesztési Stratégiáját 

érintő módosítási eljárás megindítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

4. Előterjesztés a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: Lakatos István ügyvezető 
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5. Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi 

beszámolójának jóváhagyására 

Előterjesztő: Seres Péter ügyvezető 

6. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 2023. évi beszámolójának 

jóváhagyására 

Előterjesztő: Németh Attila ügyvezető 

7. Előterjesztés az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 2023. évi beszámolójának 

jóváhagyására 

Előterjesztő: Sinka Györgyné ügyvezető 

8. Előterjesztés a Védőnői Szolgálat 2023. évi munkájáról szóló beszámoló 

elfogadására 

Előterjesztő: Lukács Márta vezető védőnő 

9. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 5 évet átfogó 

tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

10. Előterjesztés Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok2023. évi ellátásának átfogó értékelésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

11. Előterjesztés a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló 

elfogadására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

12. Előterjesztés Sátoraljaújhelyi szavazatszámláló bizottságok tagjainak 

megválasztására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

13. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Tokaj Borvidék 

Fejlődéséért Nonprofit Kft. közötti együttműködési megállapodás megkötésének 

hozzájárulására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

14. Egyebek 

- Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

- Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont létszámbővítésének 

elfogadására 

Előterjesztő: Kőrösi Ádám igazgató 

- Kérdés  

Előterjesztő: Pasztorniczky István képviselő 

 

 

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszak legfontosabb eseményeiről és a tett 

intézkedésekről (szóban) 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: 2024. április 25-én Vármegyei Közgyűlésen vett részt 

Miskolcon, majd a Weinberg 30. jubileumi ünnepségén, Sárospatakon. Ugyanezen a napon 

egyeztetett a Szár-hegyen lévő ingatlanok tulajdonosaival. Április 26-án Kadét Egészségügyi 

Verseny zajlott a Kossuth Lajos Gimnáziumban. Április 29-én a Szent István Katolikus 

Technikum és Gimnázium, valamint a Georgikon Görögkatolikus Mezőgazdasági és 

Élelmiszeripari Technikum, Szakképző Iskola és Kollégium ballagó diákjait köszöntötte 

alpolgármester úrral, és emlékkönyvet adtak részükre, ezt követően Energiahatékonysági 

Workshop került megrendezésre a Díszteremben. Május 1-jén Ünnepi Köszöntőt mondott a 

Majális Parkban, május 3-án délután rendezték a hagyományos központi ballagást a város 

főterén. Május 6-án Szent Flórián Napi ünnepség Miskolcon a B-A-Z Vármegyei 
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Katasztrófavédelmi Igazgatóságon, Csoma Miklós sátoraljaújhelyi tűzoltó törzsőrmester 

polgármesteri díjazott köszöntése. A rendezvényen alpolgármester úr vett részt.  

Május 8-án a Stop Shop Bevásárló udvar 2. ütem alapkőletételére került sor, két új üzlet indul, 

és egy négy beállásos autómosó. Május 9-én rendkívüli képviselő-testületi ülés került 

megtartásra. Május 10-én a VIII. Országos Néptáncverseny zajlott a Latabár Színházban, a 

Bokréta alapfokú Művészeti Iskola szervezésében. Május 11-én Református Találkozó volt a 

Rendezvénytéren, több mint 500 fő részvételével, május 12-én került sor dr. Kováts Dániel és 

Fehér József emlékére állított Emlékpad avatására Széphalomban, a Kazinczy Kertben. Május 

16-án a Nemzeti Vízművek Zrt. Konzultációs Tanácsának alakuló ülésén vett részt aljegyző 

úr Kazincbarcikán. Május 17-én a Lavotta János Kamarazenekar adott koncertet a 

Díszteremben. Május 21-én honosítási eskütétel történt, 4 fő szlovák állampolgár tett magyar 

állampolgárságról esküt, majd a Dohánygyár alapkőletételére került sor az új Ipari Parkban, 

ugyanezen a napon a Polgármester Ösztöndíjának átadására került sor az Árpád Vezér 

Gimnázium és Kollégium diákja Rakaczki Péter és a Georgikon Görögkatolikus 

Mezőgazdasági és Élelmiszeripari Technikum, Szakképző Iskola és Kollégium diákja 

Várhomoki Péter részére. Május 22-én a Zempléni Regionális Vállalkozásfejlesztési 

Alapítvány alapítói közgyűlése zajlott. Május 24-én Hősök Napi megemlékezésen vettek részt 

az Áldozatok és Hősök Emlékművénél, a Köztemetőben, majd a Castrum Bene Egyesület 

Régész Konferenciájára és tagjainak fogadására került sor a Városháza Dísztermében. Május 

25-én Városi Gyermeknap és XIV. Zemplén Mazsorett Fesztivál került megrendezésre a 

Rendezvénytéren és a Sétálóutcán. Május 27-én a FESTO-AM Kft. sajtónyilvános bejárásán 

vettek részt az új Ipari Park területén. Hozzátette, hogy június 4-éna Nemzeti Összetartozás 

Hídjának átadására kerül sor 15:00 órakor, június 5-én a sátoraljaújhelyi és sárospataki 

polgárok ingyen vehetik igénybe, 6-ától pedig a nagyközönség számára nyílik meg az 

attrakció. 

 

Sajnálattal közölte, hogy tragikus hirtelenséggel elhunyt Rózsahegyi Tamás bv. ezredes, aki 

hosszú éveken keresztül a Sátoraljaújhelyi Fegyház és Börtön parancsnoka volt, 2023. június 

1-től a II. Agglomerációs Központ (Budapesti Fegyház és Börtön) parancsnok-helyetteseként 

teljesített szolgálatot. Kérte a képviselő-testületet és a megjelenteket, hogy egy perces néma 

felállással adózzanak az elhunyt tiszteletére.  

 

Egy perc néma tiszteletadás következett.  

 

 

1. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-

testületének Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 

3/2024. (II. 14.) önkormányzati rendelete módosítására   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné 

Tóth Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e kiegészíteni valójuk az előterjesztést illetően. 

 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: az államháztartásról szóló 2011. CXCV. törvény 34 § 

(4) bekezdése rendelkezik arról, hogy a képviselő-testületnek negyedévente döntenie kell az 

önkormányzat költségvetéséről. A költségvetés előirányzatokat tartalmaz, határszámokat az 

önkormányzat költségvetésének végrehajtásához. A jelenlegi módosítás során plusz 

forrásigény nem merült fel.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte a képviselőket, hogy ismertessék a bizottságaik 

döntését. 
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Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. Továbbá Szőnyi István képviselő távollétében 

ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 8 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Kracson Norbert képviselő: ismertette az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdés következett. 

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy van-e összefüggés a 2,1 milliárd költségvetési 

hiány és a kötelező feladatoknál lévő közutak, járdák üzemeltetése, fenntartása 40-ről 30 

millióra csökkentése, valamint az építési alap 30 milliós elvétele között.  

 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: a költségvetési hiány az előző évi maradvány 

igénybevételét jelenti. Az átcsoportosítások nem ugyanazon költségsoron realizálódtak, ahol 

eredetileg tervezésre kerültek az államháztartási törvény szerint.  

 

Vélemény következett. 

 

Róth József képviselő: a rendelet-tervezet 2.§ c) pontjában a költségvetési hiány 

2.143.036.294,- Ft összegként szerepel, melyek nem az ő szavai, hiszen ez az előterjesztésben 

van leírva. A dologi kiadás nem ugyanaz, mint a közutak, járdák üzemeltetése, fenntartása.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: az előző választás óta legalább tíz alkalommal tárgyaltak a 

költségvetésről. Egyrészről érti, másrészről nem érti, hogy miért kérdezik meg mindig 

ugyanazt. A költségvetési hiány fogalma alatt az előző évi költségvetési maradvány értendő, 

az a plusz pénz, amely áthozatalra kerül erre az évre és ezt ebben formában kell 

nyilvántartani. Véleménye szerint, ha valóban ekkora lenne a költségvetési hiány, akkor már 

nem működhetne az önkormányzat. Az elmúlt években polgármester úrnak nem kellett 

bejelentenie, hogy működésképtelenné vált az önkormányzat és nem kellett önkormányzati 

biztos kijelölését kérni, mert nincs működési hiány.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi 

költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 14.) önkormányzati rendelete módosítását.   
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Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 8 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

11/2024. (V.28.) önkormányzati rendelete 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

A rendelet a jegyzőkönyv 1. mellékletét képezi. 

 

 

2. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 

2023. évi beszámolójának jóváhagyására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Bartus István főépítészt, egyben a Kft. 

ügyvezetőjét, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás és Palicz István képviselőt, hogy 

ismertessék a Pénzügyi Bizottság és a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 2023. évi 

beszámolójának jóváhagyását az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

89/2024. (V.28.) határozata 

a Sátoraljaújhely Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 2023. évi beszámolójának 

jóváhagyásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely 

Városfejlesztő és Gazdasági Kft. 2023. évi beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint 

jóváhagyja. 

 

 

3. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Integrált Településfejlesztési 

Stratégiáját érintő módosítási eljárás megindítására 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  
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Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Palicz István képviselőt, hogy ismertesse a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntését. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhely Város Integrált Településfejlesztési 

Stratégiáját érintő módosítási eljárás megindítását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

90/2024. (V.28.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Integrált Településfejlesztési Stratégiáját érintő módosítási 

eljárás megindításáról 

  
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

175/2015.(IX.10.) határozatával elfogadott, majd a 274/2017.(XI.29.) határozatával 

módosított Sátoraljaújhely Város Integrált Településfejlesztési Stratégia módosítási eljárását 

megindítja. 
 

Felhívta a polgármestert, hogy Sátoraljaújhely Város Integrált Településfejlesztési Stratégia 

módosítási eljárását, valamint új megalapozó vizsgálat elkészítését a településfejlesztési 

koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról és a településrendezési eszközökről, 

valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló314/2012. (XI. 8.) Korm. 

rendelet és a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a partnerségi 

egyeztetés szabályairól szóló 20/2017.(VII.14.) önkormányzati rendeletében foglaltak alapján 

végeztesse el, valamint a megvalósításhoz szükséges önerőt biztosításával kapcsolatos 

intézkedéseket tegye meg. 

 

 

4. Napirendi pont: Előterjesztés a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. 2023. évi 

tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Lakatos István urat, hogy van-e szóbeli 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Kérdések követeztek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy a Felügyelő Bizottság megbízása 

meddig szólt és véleményezte-e a beszámolót.  

 

Kracson Norbert képviselő: az előző ülésen is felmerült a Kisfaludy utca helyzete, ezzel 

kapcsolatban megkeresésre került az ÉRV Zrt., hogy legyen szakmai felülvizsgálat a 

vízvezeték hálózat problémái miatt. Megkérdezte, hogy volt-e szakmai bejárás, és az ÉRV 

Zrt. tervezi-e a problémás szakasz cseréjét. Továbbá megkeresték nyugdíjasok a számlázási 
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rendszerrel kapcsolatban. A számlán nincs feltüntetve az előző időszakban hány m3 volt 

elszámolva, nem látják, mihez képest fizetik a számlát.  

 

Lakatos István: az önkormányzathoz kötődő felügyelőbizottsági tagság a tulajdonosváltás 

után megszűnt, az állam saját hatáskörében működtet felügyelőbizottságot. A Zempléni 

Vízmű Kft. korábbi szolgáltatási területén fennálló műszaki-technikai módosítása, fejlesztése 

folyamatban van. Ezeket szolgálja a gördülő fejlesztési tervek, amelynek legtávolabbi pontja 

30 év, és jelenleg is módosítás alatt áll. A Kisfaludy utca várható fejlesztési terve az év vége 

felé kerül jóváhagyásra az állam részéről. Hozzátette, hogy sok elavult hálózati rendszer van 

még, amelyek azonnali beavatkozást igényelnének. Az állami költségvetés mindent 

finanszírozni fog, ezért a fontossági sorrend kialakítása egyeztetés alatt áll. A Kisfaludy 

utcában élőket lehet tájékoztatni arról, hogy folyamatban van a beruházás elindítása. Konkrét 

időpontot nem tudott mondani, azonban kérte képviselő urat, hogy időközönként érdeklődjön 

az ügy felől. A nyugdíjasokat érintő, számlákkal összefüggő problémák számára is 

szokatlanok. A Zempléni Vízmű Kft. a fogyasztók érdekei mellett kezelte az ügyet, a lehető 

leghamarabb tudtak a számlaproblémákon segíteni. Jelenleg nagyon bonyolult rendszer 

alakult ki, amelyet belátható időn belül módosítani szükséges. Lehet havi, negyedéves, 

féléves és éves leolvasást választani. Az egy hónapon túli leolvasás komoly veszélyt rejt 

magában, mert később derülhet ki a probléma és nagyobb összegű is lehet a tartozás.    

 

Vélemények követeztek.  

 

Palicz István képviselő: megköszönte ügyvezető úrnak és munkatársainak a munkáját, hogy 

Sátoraljaújhelyben tiszta, egészséges ivóvíz folyik a csapból. Remélte, hogy a váltás kapcsán 

megmarad az ivóvíz minősége. Nemcsak a Kisfaludy utcán van probléma, hanem a Szőlő és a 

Májuskút utcán is, ahol szükség lenne főnyomó vezeték kiépítésére, amely tartósan 

biztosítaná a vízellátást. Kérte, hogy a Májuskút utcán lévő egykori kétpumpás kút – amely 

leszerelésre és megőrzésre került a Zempléni Vízmű Kft. udvarában – kerüljön vissza az 

eredeti helyére, hogy az arra közlekedők, kirándulók szükség esetén igénybe vehessék.    

 

Szabó János képviselő: köszönetét fejezte ki ügyvezető úr és kollégái részére, hiszen 

érezhető volt, hogy a Kft. ügyfélközpontúvá vált. A váltás kapcsán félő, hogy cégszolgáltató 

központúvá válik, azonban az átállás mindig nehézkes. Azt is látni kell, hogy ha 

centralizálnak egy szolgáltatást, akkor egy-egy utca hátrébb sorolódik, mert nem egy helyi 

Kft. végzi a feladatokat. Lehetséges, hogy évekkel később visszájára fordul az átállás.  

 

Pasztorniczky István képviselő: több beszámoló tárgyalása miatt tette fel kérdését, hogy a 

felügyelőbizottság véleményezte-e a beszámolót. Elismerését fejezte ki az ügyvezető eddigi 

munkájáért, hogy működőképes állapotban tartotta a vízszolgáltatást. Ügyvezető úr 

mandátuma a beszámoló időszakában megvolt, és van-e még feladata a Kft. megszűnése után.  

 

Kracson Norbert képviselő: megköszönte a megnyugtató szavakat a Kisfaludy utca 

tekintetében. A helyi önkormányzati képviselőnek olyannak kell lennie, hogy számon tartja és 

számon kéri a folyamatok alakulását. Megköszönte igazgató úr munkáját és kérte, hogy a 

jövőben a szakmai segítségét adja meg az önkormányzatnak. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: nem mindegy, hogy egy szolgáltató jelen van a 

térségben, vagy adott településen, vagy az irányítás a településtől 120 km-re van. A távolság 

sok mindenben befolyásolja a rendkívül fontos alapszolgáltatásokat, azonban az internet 

világában a konzultációk gyorsan megoldhatók. Lakatos István úr, mint a kirendeltség 

vezetője, még sokáig fogja végezni munkáját képviselve az újhelyi polgárokat 
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Hozzátette, hogy polgármesterként a legnehezebb döntés volt a Zemplén Vízmű Kft. állami 

kézbe adása. Nem mondott le arról, hogy térségi, kistérségi vízművek lássák el a szolgáltatást. 

A céghez 360-380 település tartozik, ezért létrejött egy Konzultációs Tanács, amelyben a 

polgármesterek vesznek részt, hogy jelezzék a gondjaikat, amelyekkel kapcsolatban lépéseket 

kell tenni. Javasolta, hogy régiónként – Kazincbarcika, Abaúj, Szerencs és Sátoraljaújhely 

régió területének bevonásával – legyen a Konzultációs Tanács ülése. Véleménye szerint nem 

ugyanaz a problémája egy-egy régiónak, településnek.  

 

Lakatos István: a Szőlő utcában, ebben az évben meg lesz az új távvezeték, a Rákóczi 

Szövetség és az ott élők biztonságos vízellátása érdekében. A beruházás forrása rendeződött. 

A többi esetben a közbeszerzési eljárás folyamatban van.  

Megköszönte a dicsérő szavakat a vízszolgáltatást és a személyét érintően. Elmondta, hogy e-

mailt kapott az Energiaügyi Miniszter úrtól, hogy a június 12-ei Víziközművek Napja 

alkalmából kitüntetésre javasolta személyét. Megköszönik rajta keresztül mindenkinek, 

köztük Sátoraljaújhelynek, mint legnagyobb tulajdonosnak a közreműködését, hogy a korábbi 

időszak alatt biztonságos, jó színvonalú szolgáltatást tudtak kialakítani. Hozzátette, hogy ez 

jelentheti azt is, hogy eljött az a pont, hogy a csúcson kel abbahagyni.   

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

91/2024. (V.28.) határozata 

a megszűnt Zempléni Vízmű Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadásáról 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a megszűnt 

Zempléni Vízmű Kft. 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolóját az előterjesztésben 

foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

5. Napirendi pont: Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 

2023. évi beszámolójának jóváhagyására 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamásképviselőt, hogy ismertesse a Pénzügyi 

Bizottság és a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. Továbbá Szőnyi István képviselő távollétében 

ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek. 
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Róth József képviselő: megkérdezte, hogy félrevezette-e a képviselő-testületet, mert 2023. 

december 15-én tárgyaltak az eredményeiről, mely szerint 8 milliós eredmény volt, ehhez 

képest jelenleg 12 millió forinttal kevesebb. Mi következhetett be december közepétől a 

Zemplén Médiacentrum életében, hogy ilyen negatív eredmény keletkezett, úgy hogy plusz 2 

milliót kapott a cég az önkormányzattól.  

Hozzátette, hogy Majoros László a DK – MSZP –Párbeszéd-Zöldek polgármester jelöltje 

nehezményezi, hogy a Zemplén Televízió nem korrekt határidőt szabott arra, hogy bemutassa 

jelöltjeit. Véleménye szerint a ZTV önkormányzati televízióként megsértette a 

kiegyensúlyozott tájékoztatást, az esélyegyenlőség biztosításának kötelezettségét az 

önkormányzati választás során. Megkérdezte, hogy igazgató úrnak mi erről a véleménye.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: felhívta képviselő úr figyelmét arra, hogy az előterjesztés 

címére, és nem a jelenlegi választási kampány tennivalóira koncentráljon. Megadta a 

lehetőséget igazgató úrnak a válaszadásra.  

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy a beszámolót tárgyalta-e a 

felügyelőbizottság és ki terjeszti elő a felügyelőbizottság véleményét a képviselő-testület elé. 

Megkérdezte, hogy az Újhelyi Körkép milyen példányszámban jelenik meg. 

 

Seres Péter ügyvezető: az október végén zárt főkönyvek a pillanatnyi eredményt mutatták. 

Novemberben egy komoly támadás érte a Zemplén Médiacentrum rendszerét, később derült 

ki a károk mértéke, valamint a tavalyi évben kétszer történt kötelező béremelés. A 

polgármester jelölt úrral történt megbeszéltek szerint május 22-én leadásra került a kisfilm, 

amely után a televízió kollégái, és a jelölt is fedezett fel benne hibát, amelyek módosításra 

kerültek vasárnap. Az időpontokon ez nem változtatott, nem befolyásolt érdemben senkit és 

semmit, hogy leadhassa a kisfilmjét. Hozzátette, hogy 36 jelölt van és 22 nemzetiségi jelölt, 

mindenki megillet a lehetőség. A Zemplén Médiacentrum idősávjában és csatornáján 

biztosítani tudják, hogy csak lefektetett szabályok alapján dolgozzanak. A felügyelőbizottság 

tagságának mandátuma lejárt, újraválasztották a tagokat, a közzététel folyamatban van, 

tárgyalta és elfogadta a beszámolót, az Újhelyi Körkép 7.000 példányban jelenik meg. 

 

Vélemények következtek. 

 

Szabó János képviselő: gazdasági beszámolóról van szó, azonban minden mindennel 

összefügg. A Zemplén Médiacentrum Kft. televízióból, rádióból, újságból és internetes 

tartalomszolgáltatásból áll. Jó lenne növelni a televízió műsor idejét, valószínűleg ez segítené 

a bevételek növelését, továbbá a rádióban jó lenne, ha nem hangzana el, hogy „kedves 

hallgatóink, mielőtt elmondanám a következő egy óra témáját, elmondanám a kötelező 

információkat”, gyógyítani kellene az elhangzottakat, és a műsorokat. Újságot több hónapja 

nem kapott.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: jó lenne tudni, hogy ki az Újhelyi Körkép terjesztője. 

Több helyről érkezett panasz. Kérte, hogy a következő lapszám elkészülte után, minden 

képviselő SMS-t küldjön részére, hogy kapott-e újságot. Meg kell tudni, hogy hova nem jut, 

és akkor hova kerül.  

 

Seres Péter ügyvezető: egy helyi cég, nemcsak az újságot terjeszti, hanem reklám- és 

szóróanyagokat is.  

 

Pasztorniczky István képviselő: a kiegyensúlyozott tájékoztatást nem teljesíti a Zemplén 

Médiacentrum Kft., a választás előtt kiadott újságnál nyomdahiba következtében az ellenzéki 

képviselőknek a neve maradt le a képviselők felsorolásából. Mindez az esélyegyenlőséget 
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súlyosan sérti. Elfogadta a nyomdahibát, azonban kritika illeti a szerkesztőséget, mert a hiba a 

legrosszabbkor történt.    

 

Dankó Dénes alpolgármester: remélte, hogy a következő év beszámolója nem arról fog 

szólni, hogy nem kell társasági adót fizetni, hanem arról, hogy fizettek, annak ellenére, hogy 

nonprofit társaságról van szó. Várható volt, hogy a helyi politika is belekeveredik a gazdasági 

beszámoló tárgyalásánál.  

 

Palicz István képviselő: egyetértett Szabó János képviselő által elmondottakkal. Jó ötletnek 

tartotta polgármester úr kérését. Megköszönte a televízió munkatársainak a munkáját, hiszen 

precízen végzik azt, úgy, hogy ne legyen önmaguknak és másnak sem belőle problémája. 

Évek óta nem ért egyet a Zemplén Médiacentrum nevével és most különösen, hogy a Magyar 

Nyelv Városává vált Sátoraljaújhely. A társaság névváltozását meg kell valósítani előbb vagy 

utóbb. Bántja, hogy nem tudják kimondani, hogy 104,9 – száznégy egész kilenctized –, ezek 

nem negatív dolgok, csak oda kell figyelni.    

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: az újság terjesztését kontrollálni kell, hogy hol van a 

hiba. Törekedni kell a reklámbevételek növelésére, amelyről hetente beszélnek ügyvezető 

úrral, és amelyre a rádió óriási lehetőséget biztosít.  

  

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit 

Kft. 2023. évi beszámolójának jóváhagyását az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 8 igen és 1 nem 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

92/2024. (V.28.) határozata 

a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi beszámolójának 

jóváhagyásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Zemplén 

Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi beszámolóját az előterjesztésben foglaltak 

szerint jóváhagyja. 

 

 

6. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 2023. évi 

beszámolójának jóváhagyására 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás és Palicz István képviselőt, hogy 

ismertessék a Pénzügyi Bizottság és a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 
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Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdés következett. 

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy a felügyelőbizottság véleményezte-e a 

beszámolót.  

 

Németh Attila ügyvezető: a felügyelőbizottság megtárgyalta a beszámolót és elfogadta.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 

2023. évi beszámolójának jóváhagyását az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

93/2024. (V.28.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 2023. évi beszámolójának jóváhagyásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 2023. évi beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint 

jóváhagyja. 

 

 

7. Napirendi pont: Előterjesztés az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 2023. évi 

beszámolójának jóváhagyására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Sinka Györgyné ügyvezető asszonyt, hogy 

van-e szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

Sinka Györgyné ügyvezető: a felügyelőbizottság megtárgyalta a beszámolót és a képviselő-

testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás, Palicz István és Sebes Péter 

képviselőt, hogy ismertessék a Pénzügyi Bizottság, a Gazdasági, Városfejlesztési és 

Vagyongazdálkodási Bizottság és az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság 

döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 10 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 
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Vélemény következett. 

 

Palicz István képviselő: ügyvezető asszonynak javasolta, hogy legyen büszkébb az elért 

eredményekre. Jelenleg 24 társasházzal kapcsolatban végeznek közös képviselői 

feladatellátást, nemcsak Sátoraljaújhelyben, hanem Sárospatakon is. Megköszönte eddigi 

munkáját és sok sikert kívánt a következő évekre.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: erőt és kitartást kívánt a nem egyszerű feladatok 

végrehajtásához.   

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 

2023. évi beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

94/2024. (V.28.) határozata 

az Újhelyi Gazdálkodási Kft. 2023. évi beszámolójának jóváhagyásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az Újhelyi 

Gazdálkodási Kft. 2023. évi beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint jóváhagyja. 

 

 

8. Napirendi pont: Előterjesztés a Védőnői Szolgálat 2023. évi munkájáról szóló 

beszámoló elfogadására 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné képviselőt, hogy ismertesse a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Vélemény következett. 

 

Csernai Ferencné képviselő: köztudott, hogy a védőnők új munkáltatója a Vármegyei 

Kórház. A tényleges szakmai munkát Sátoraljaújhely városában végzik a jogszabályi 

feltételeknek megfelelően, valamint a kiskorúak, csecsemők érdekében végzik 

tevékenységüket. További jó munkát kívánt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: felértékelődik a gyermekekkel végzett munka. A világon 

csak Magyarországon van Védőnői Szoltálat és hosszú időre nyúlik vissza. Köszönetét fejezte 

ki vezető védőnő asszonynak és kollégáinak.  
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Lukács Márta vezető védőnő: 1915 óta létezik a magyar védőnői szolgálat, akkor még a 

Vöröskereszt tevékenységén belül működött. Sehol nincs az, hogy a fogantatástól a 

családgondozásig foglalkoznak a gyermekekkel.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, SzamosvölgyiPéter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Védőnői Szolgálat 2023. évi 

munkájáról szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

95/2024. (V.28.) határozata 

a Védőnői Szolgálat 2023. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Védőnői 

Szolgálat 2023. évi munkájáról szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint 

elfogadja. 

 

 

9. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 5 évet 

átfogó tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: attól függetlenül, hogy 2024. októberig szól a 

megbízatásuk, 2024. június 9. napjára hely önkormányzati választásokat írtak ki. Hozzátette, 

hogy 28.123.000.711,- Ft fejlesztési forrás került felhasználásra hazai, uniós és saját keretből. 

A városban ilyen mértékű fejlesztés 5 éven belül nem volt, aki többet vagy kevesebbet tett 

ehhez a munkához, az büszke lehet. Minden képviselő profitálhat belőle, hiszen tagja volt a 

képviselő-testületnek. Megköszönte alpolgármester, jegyző, aljegyző, a hivatalban dolgozók 

munkáját. A továbbiakban ismertette Sátoraljaújhely Város 2019-2024 közötti fejlesztési 

programjának végrehajtásáról szóló beszámoló anyagát. 

 

Kérdések következtek. 

 

Róth József képviselő: örömét fejezte ki, hogy fejlődik a város, azonban az elkövetkezendő 

időben megújulhatna a volt Herukon, a nővérszálló, a Tokaj Kereskedőház épülete. Több mint 

40 üzlethelyiség van elhanyagolva, kiadatlan. Orvosok és pedagógusok is kellenek, hogy 

élhetőbb legyen a város. Megoldást kellene találni közösen és majd az új testületnek is 

foglalkoznia kell a kérdéssel.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: nagyon rossz úgy élni, hogy semminek nem tud örülni. 

Képviselő úr, amelyeket felsorolt, egy sem Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának a 

feladata. Az Erzsébet Kórház a megyéhez van integrálva, állami fenntartásban van, mint az 

oktatás is az óvodák kivételével. Nyolc általános iskola működik a városban különböző 

szakokkal, alternatív lehetőségekkel, aki szakmunkát szeretne tanulni, vagy továbbtanulni 

megtalálja a helyét. Az önkormányzat felújíttatta a kórház összes pavilonját, műszaki és 

egészségügyi berendezéseket szerzett be. Az egészségház felújítására a pályázati forrást 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata nyerte el. Most kerül felújításra a két legrosszabb 

állapotban lévő háziorvosi rendelő. Orvosokat szeretne, az önkormányzat sokat fáradozik 

azon, hogy jöjjenek, attól függetlenül, hogy nem feladata. A volt Herukon épülete és a Tokaj 

Kereskedőház épülete is magánkézben van, azonban az önkormányzat folyamatosan tárgyal 

mindezek ügyében.  
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Vélemények következtek. 

 

Csernai Ferencné képviselő: büszke, hogy ennek a képviselő-testületnek a tagja, örömét 

fejezte ki, hogy az elmúlt 5 évben megvalósuló projektek nagy számban érintették a 8. számú 

egyéni választókörzetet. Remélte, hogy a fejlődés tovább folytatódik, és az itt élők megfelelő 

módon tudják értékelni azt az erőfeszítést, amelyet polgármester úr tesz a városért.  

 

Pasztorniczky István képviselő: az említett fejlesztési összeg sok az átlagember számára, el 

kell ismerni, hogy jól csinálják, az ellenzék annyit tett, hogy a döntésekben részt vettek. 1998-

tól ez már a hatodik beszámoló. 1998-tól a lakosság száma 17.617 főről 13.122 főre csökkent, 

sajnálatát fejezte ki, hogy a fejlesztések nem akadályozták meg a lakosság csökkenését. 

Kimondatlanul is a beruházások a turizmus fejlesztését szolgálják. Úgy gondolta, hogy a 

lakosságot érintő fejlesztéseknek is nagyobb teret kellene adni, apróságoknak is, mint például 

a Városháza főbejáratánál a mozgáskorlátozottak bejutásának lehetősége, a korábban kért 

Kalandparknál lévő játszótérhez lépcső létesítése, az elkerülő út és a bérházak között 

zajcsökkentő fal építése, és a kerékpár utakon van néhány életveszélyes bukkanó. Ezek 

megoldásához nem milliárdok kellenek, hanem csak kis odafigyelést igényelnek.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a ma reggeli BM adatok alapján 13.876 a lakosságszám. 

Nem az idegenforgalomra kell helyezni a hangsúlyt, hanem a munkahelyekre. Alacsony a 

jövedelemátlag. Abban az esetben, ha nem fizetik meg az egyik helyen a jó munkaerőt, akkor 

talál helyet magának magasabb fizetésért egy másik helyen. Hozzátette, hogy mindennek 

határt szab az a lehetőség, hogy egy település mennyi anyagi forrás fölött rendelkezhet.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: az üzlethelyiségek többsége használatban van, vagy felújítás 

alatt állnak. Kifogást keresni a legkönnyebb. Kérte a választópolgárokat, hogy kompetens 

személyeket válasszanak. Megköszönte mindenkinek a munkáját, valamint azt hogy részt 

vehetett majd minden fejlesztési projektben.  

 

Lukács Tamás képviselő: a városban sok civil szervezet működik, és a történelmi egyházak 

is sok embert mozgatnak meg. Sokrétű munkát végeznek az ifjúság nevelésétől a szociális 

szféráig. Jó az együttműködés az önkormányzat és a civil szervezetek között. Remélte, hogy 

az a pályázati rendszer, amelyet a Nevelési Bizottság fenntart a civil szervezetek számára, 

továbbra is működni fog. Továbbá a történelmi egyházak is több támogatást kapnak az 

önkormányzattól, és ők is több rendezvényen, eseményen vesznek részt. Úgy gondolta, hogy 

ezek a szervezetek a helyben élőket mozgatják meg, és a helyben élők alkotják ezeket a 

szervezeteket.   

 

Kracson Norbert képviselő: a 6. számú választókerületben az ott élők véleménye, jelzése 

alapján lépcsőt építettek, korlátot szereltek, akadálymentesítettek, parkolót bővítettek. 

Nemcsak a nagy beruházások működnek, hanem a kisebbek is.  

 

Palicz István képviselő: megköszönte polgármester úrnak, alpolgármester úrnak és 

munkatársainak a munkáját abban, hogy a város erre az eredményre jutott. A képviselő-

testület részt vett ebben a munkában, azonban a legnehezebb részét polgármester úr, 

közvetlen munkatársai, az osztályvezetők és beosztottjaik végezték el. Várható, hogy a 

bevételek növekedni fognak, munkahelyek létesülnek, iparűzési adót fognak fizetni a 

vállalkozások. Egy város milyensége abban is látszik, hogy a fogyatékos gyerekekkel és 

felnőttekkel hogyan bánnak, amely Sátoraljaújhelyben kiemelkedő.  
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Szabó János képviselő: egy város életét nagymértékben meghatározhatja földrajzi helyzete, 

milyen településekhez van közel, van-e autópálya a környéken, és hány úton lehet bejutni a 

városba. Ott ahol nagy beruházások vannak, nagyobb cégek, nagyobb turizmusra számítanak, 

ott fontos, hogy milyen az úthálózat. Javasolta, hogy a város belső úthálózatának és a parkolás 

lehetőségének javítását. Lobbizni kellene akár az országgyűlési képviselő, vagy 

kompetensebb személy által, hogy a 37-es számú főút Sátoraljaújhely felől is többsávos 

legyen. Pályázati forrás felhasználásával bérlakás program indítását látja majd szükségesnek a 

megnövekedő turizmus és munkahelyek száma miatt. Újjá épül az uszoda, megújul a 

sportcsarnok, és félbe maradt a névadásuk. Azt javasolták, hogy ne személyekben 

gondolkodjunk, hanem cégekben, akik x időre y összegért megvásárolják azt a nevet, ahogy 

hívhatjuk a sportcsarnokot, az uszodát. A kulturális rendezvények mellett gasztronómiai és 

egyéb eseményeket is kellene szervezni. Hozzátette, hogy akkor fog szívesen itt élni az orvos, 

a pedagógus, a két kezével dolgozó, ha nemcsak a munkája miatt van a városban, hanem a 

szabadidejét is jól el tudja tölteni.  

 

Pasztorniczky István képviselő: a 6. számú választókerületben van más elmaradás is. 

Javasolta, hogy a Balassi Bálint utca az uszoda építése miatt ideiglenesen megnyitott része, 

amely az elkerülő út felé nyílik, állandósításra kerüljön, amely megkönnyítené a közelben 

élők közlekedését. A Ronyva árapasztó területe adja magát sétány vagy kerékpárút 

kialakítására.  

 

Sebes Péter képviselő: 25 éve különböző munkakörökből ismerik egymást polgármester 

úrral, akkor és azóta is nagymértékű tempót diktál. Vannak hibák, amelyeket korrigálni kell, 

azonban a cél a fontos.  

 

Kracson Norbert képviselő: mindenkinek végig kell gondolnia az elmúlt 5 évet, hogy 

világjárvány és gazdasági válság is volt. Ennek ellenére sikerült a fejlesztéseket végrehajtani. 

Képviselőként mindig tervekről beszél, nem ígéretekről, és polgármester úr is a realitások 

talaján áll.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a 28.123.000.711,- Ft fejlesztési összeg koránt sem teljes. 

Nem kerültek hozzáadva azok a fejlesztések, amelyeket nem az önkormányzat valósított meg, 

ilyen a Rákóczi Tábor felújítása, újjáépítése és egy új hotel építése, a Piarista Kollégium külső 

és belső felújítása, a FESTO-AM Kft. és a Dohánygyár üzemcsarnokának építése, valamint a 

gépek, továbbá a meglévő és az újonnan épülő bevásárló egységek, amelyek Sátoraljaújhely 

város közigazgatási területén belül valósultak és valósulnak meg. Mindezekhez olyan 

környezetet kell teremteni, hogy a vállalkozások a városba jöjjenek.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, SzamosvölgyiPéter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzatának 5 évet átfogó tevékenységéről szóló beszámolót az előterjesztésben 

foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 9 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

96/2024. (V.28.) határozata 

a Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 5 évet átfogó tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadásáról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzatának 5 évet átfogó – 2019 és 2024 közötti – tevékenységéről szóló 

beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

Dankó Dénes 10:20 órakor távozott az ülésről.  

 

 

10. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatok 2023. évi ellátásának átfogó értékelésére 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a gyermekek védelméről és gyámügyi igazgatásról szóló 1997. 

évi XXXI. törvény 96. § (6) bekezdése értelmében a települési önkormányzat a gyermekjóléti 

és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról minden év május 31-ig átfogó értékelést készít. 

Az értékelés több mint 30 oldalon taglalja a jogszabályban meghatározott feltételek szerint 

Sátoraljaújhely városában a témakört. Köszönetet mondott a Hivatal szociális területén 

dolgozóknak, osztályvezető asszonynak, az Egyesített Szociális Intézmény munkatársainak, 

akik elkészítették a beszámolót, valamint az értékelést megfogalmazták.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné képviselőt, hogy ismertesse a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Kérdés következett. 

 

Szabó János képviselő: 2020-ban 14.611, valamint 2023-ban 13.876 fő volt ugyanazon a 

napon nyilvántartott sátoraljaújhelyi lakosok száma. Nehéz a dolga a hivatalnak is, a népesség 

csökkenéshez képest a hátrányos és a halmozottan hátrányos helyzetű gyermekek száma nő. 

Van-e valamilyen mód, lehetőség az okok feltárására és a helyzet javítására.  

 

Dankó Dénes alpolgármester 10:24 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester 10:25 órakor távozott az ülésről.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a hátrányos és a halmozottan hátrányos helyzetű gyermekek 

számának növekedése több okból tevődik össze. A tapasztalatok szerint azon kívül, hogy 

Sátoraljaújhely városa mind a szociális ellátásban mind pedig a gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatok ellátásában kimagaslóan teljesít, ide tartoznak az önhibájukon 

kívül hátrányos helyzetbe került személyek is. A Szociális és Egészségügyi Bizottság is látja, 

hogy egyre több a visszatérő kérelmet benyújtók száma, akiket nehéz kiemelni ebből a 

rendszerből, anélkül, hogy önmaguk is segítsék saját helyzetüket. 

 

Vélemények következtek.  

 

Csernai Ferencné képviselő: a bizottsági ülésen megállapítást nyert, hogy egy mindenre 

kiterjedő, teljes körű és átlátható anyag került összeállításra, amely a jogszabályi feltételek 

alapján végig veszi a demográfiai mutatókat, a különböző önkormányzati ellátási formákat, a 
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feltételeket, a pénzbeli és természetbeli ellátásokra, a jövőre mutató javaslatokat. Úgy 

gondolta, hogy akik ebben dolgoznak, mindent elkövetnek annak érdekében, hogy a 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatokat megfelelő módon ellássák és végezzék. A 

határozati javaslat tartalmazza mindazon pontokat, amelyeket indokoltak és szükségesek 

ahhoz, hogy a gyermekvédelemmel megfelelő módon tudjanak foglalkozni. Megállapítást 

nyert, hogy az észlelő és jelző rendszer jól működik. A veszélyeztetett gyermekek 

feltérképezése folyamatosan történik. Igyekeznek az állam által biztosított lehetőségeket 

propagálni, mint a nyári gyermekétkeztetés, a különböző ellátási formákhoz történő 

hozzájutás, a Biztos Kezdet Gyerekház népszerűsítése, hiszen a hátrányos helyzetű családok 

elemi érdeke, hogy a 0-3 éves kor közötti gyerekek és családjaik a szükséges és indokolt 

segítséget megkapják. Továbbá elősegítik a nevelési-oktatási intézményekben a 

bűnmegelőzésről, az áldozattá válásról megfelelő számú előadás tartását. Az iskolai távollét 

kapcsán is volt jegyző úr által összehívott értekezlet, ahol az oktatási intézmények vezetői, 

gyermek háziorvosok, illetve a hivatal vezetői vettek részt, az iskolai hiányzás és az 

indokolatlanul kiadott orvosi igazolások voltak napirenden. Az iskolák megvizsgálták a 

félévente szülők által adható 3 nap igazolhatóságát, ezzel tehermentesítve a gyermek 

háziorvosokat.    

 

Szamosvölgyi Péter polgármester 10:29 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: köszönetet mondott a Szervezési, Szociális és Hatósági 

Osztály, valamint a gyermekjóléti szolgálattal együttműködő szervezetek dolgozóinak. Az 

átfogó értékelés statisztikai adatok halmaza, amely mögött komoly emberi sorsok, nehéz 

döntések, komoly lelki felkészültséget igénylő munka van. Ennek a munkának az elvégzésére 

nem mindenki alkalmas, Sátoraljaújhely városában jó kézben van ez a feladat. Erőt és 

egészséget kívánt munkájukhoz. Hozzátette, hogy a dolgozók mentális egészségének 

megőrzése érdekében olyan rendszer kidolgozása szükséges, hogy kipihenhessék a 

megpróbáltatásokat.   

 

Palicz István képviselő: az előterjesztésben leírtakra tényfeltárásként lehet tekinteni, meg 

kell határozni azokat a pontokat, amelyek alapján az önkormányzat lépni tud az ellen, hogy ne 

termelődjön újra probléma. A segélykérelmek többségében 20-30 éves a kérelmező, nem 

látszik, hogy próbálkoznának munkát találni, és a nehéz megélhetés miatt kérnek segélyt. 

Nyilvánvaló, hogy ha nem dolgozik, nehéz is lesz a megélhetés. Ezekben a családokban a 

gyermekek is nehéz helyzetben vannak, hátrányos helyzetű gyerekekké válnak, esetenként a 

családból történő kiemelés a vége az ügynek. Vannak még hiányosságok, ezért az 

orvosoknak, a rendőröknek, a pedagógusoknak eredményesnek kell lenniük, és az 

eredményben kell látszania, hogy kevesebb a hátrányos és a halmozottan hátrányos gyerekek 

száma.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: mindenre kiterjedő volt ami elhangzott. Köszönetet kell 

mondani a szociális szférában dolgozóknak.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Sátoraljaújhely városban a 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2023. évi ellátásának átfogó értékelését az 

előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

97/2024. (V.28.) határozata 

Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2023. évi 

ellátásának átfogó értékeléséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely 

városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2023. évi ellátásának átfogó 

értékeléséről szóló előterjesztést elfogadja. 

 

1.) A Képviselő-testület megállapította, hogy a gyermekvédelmi észlelő- és jelzőrendszer jól 

működik, azt a prevenció, a veszélyeztetett gyermekek feltérképezése, a problémák 

mielőbbi kezelése érdekében tovább kell működtetni. 

Felelősök: gyermekvédelmi jelzőrendszer tagjai 

Határidő: folyamatos 

 

2.) Figyelmet kell fordítani arra, hogy a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben 

részesülő 0-3 éves korosztályú gyermekek egészséges fejlődésének biztosítását támogató, 

fejlődési lemaradását kompenzáló, a szülői kompetenciákat erősítő, a szülő és az óvodába 

még nem járó gyermekek informálódjanak a Biztos Kezdet Gyerekház szolgáltatásairól és 

lehetőség szerint minél nagyobb létszámban vegyék igénybe.  

Felelősök: Pöttömke Biztos Kezdet Gyerekház vezető 

Határidő: folyamatos 

 

3.) Továbbra is kiemelt figyelmet kell fordítani arra, hogy minél több valamennyi 3. életévét 

betöltött gyermek óvodába járjon, szükség esetén hatósági intézkedéssel kell 

kikényszeríteni az óvodába járást. 

Felelősök: jegyző, nevelési-oktatási intézmények vezetői 

Határidő: folyamatos  

 

4.) A nevelési-oktatási intézményekben a veszélyeztetettség megelőzése érdekében továbbra 

is hangsúlyt kell fektetni a bűnmegelőzésről, áldozattá válás elkerüléséről szóló előadások 

tartására különös tekintettel a drogfogyasztásra és az internet veszélyeire, továbbá arra, 

hogy jól látható helyen kifüggesztésre kerüljön a gyermekvédelmi feladatokat ellátó 

intézmények elérhetősége.  

Felelősök: nevelési-oktatási intézmények vezetői, rendőrkapitányság 

Határidő: folyamatos 

 

5.) A gyermek- és fiatalkori bűnözés, valamint az áldozattá válás megelőzése érdekében a 

lakosság kapjon folyamatos tájékoztatást a médián keresztül a rendőrség munkájáról, az 

aktuális bűnügyi helyzetről, az újszerű bűncselekmények típusairól, és bűncselekmény 

sértetté válásának megelőzéséről. 

Felelősök: Sátoraljaújhelyi Rendőrkapitányság, Zemplén Médiacentrum Kft. 

Határidő: folyamatos 

 

6.) Az iskolai távollét esetén továbbra is csak indokolt esetben kerüljön sor orvosi igazolások 

kiállítására, utólagos igazolás kiadása továbbra se történjen meg. A továbbiakban is el kell 

érni, hogy a szülők a gyermekeiket időben a szükséges vizsgálatokra, védőoltásokra, 

szűrésekre elvigyék. A kötelezettségüket megszegő szülőkkel szemben hatósági 

intézkedéseket kell alkalmazni.  

Felelősök: jegyző, házi gyermekorvosok, védőnők, Pedagógiai Szakszolgálat munkatársai 

Határidő: folyamatos 
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7.) A csellengő gyermekek számának csökkentése érdekében a nyári szünet ideje alatt tovább 

kell folytatni, lehetőség szerint bővíteni a gyermekek napközbeni ellátásának különböző 

formáit. 

Felelősök: oktatási és nevelési intézmények vezetői, Család- és Gyermekjóléti Szolgálat, 

Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ, Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár 

Határidő: folyamatos 

 

8.) A hátrányos és halmozottan hátrányos mélyszegénységben élő gyermekek segítése 

érdekében törekedni kell arra, hogy a rászorulók minél gyorsabban és amennyiben 

indokolt természetben jussanak hozzá az igényelt települési támogatásokhoz, valamint, 

hogy a szociális alapon meghirdetett önkormányzati bérlakásra pályázó, saját lakhatásukat 

másképpen megoldani nem tudó kisgyermekes családok részéről beérkezett 

lakáspályázatok prioritást élvezzenek. 

Felelősök: Szociális és Egészségügyi Bizottság, Gazdasági- Városfejlesztési- és 

Vagyongazdálkodási Bizottság 

Határidő: folyamatos 

 

9.) Ruha és játékgyűjtő akciókat kell továbbra is szervezni az óvodákban, iskolákban a 

rászoruló családok, gyermekek részére. 

Felelősök: oktatási és nevelési intézmények vezetői, Család- és Gyermekjóléti Szolgálat 

Határidő: folyamatos 

 

10.) Továbbra is növelni kell a napi háromszori étkezést igénybe vevő tanulók számát, 

különös tekintettel a kollégistákra. El kell érni, hogy minél több hátrányos és 

halmozottan hátrányos helyzetű tanuló vegye igénybe az iskolai szünidőkben biztosított 

étkeztetést. 

Felelősök: oktatási intézmények nevelői, Család- és Gyermekjóléti Szolgálat, étkezést 

biztosító intézményegységek 

Határidő: folyamatos 

 

 

11. Napirendi pont: Előterjesztés a közművelődési megállapodások alapján történő 

beszámoló elfogadására 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamásképviselőt, hogy ismertesse a Pénzügyi 

Bizottság és a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. Továbbá Szőnyi István képviselő távollétében 

ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra 

javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek. 

 

Pasztorniczky István képviselő: a Lavotta János Kamarazenekar mennyi támogatást kap. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: évente 1,5 millió forint támogatást kap, beszámolási 

kötelezettség mellett.  
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Vélemények következtek. 

 

Pasztorniczky István képviselő: mindkét alapítvány sokrétű tevékenységet végez. A Lavotta 

János Kamarazenekar beszámolója emelési kérelmet is tartalmaz.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: javasolta a Lavotta János Kamarazenekar részére 

500.000,- forinttal megemelni a jelenleg érvényben lévő szerződésükben lévő összeget.  

  

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a közművelődési megállapodások 

alapján történő beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

98/2024. (V.28.) határozata 

a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Lavotta János 

Kamarazenekar Alapítvány (székhely: 3980 Sátoraljaújhely, Kazinczy F. u. 20., adószám: 

118448478-1-05) közművelődési megállapodás alapján történő beszámolóját elfogadja.  

 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

99/2024. (V.28.) határozata 

a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Határtalan 

Örök Értékeinkért Alapítvány (székhely: 3980 Sátoraljaújhely, Thoroczkai u. 4., adószám: 

18028867-1-05) közművelődési megállapodás alapján történő beszámolóját elfogadja. 

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, hogy a Lavotta János 

Kamarazenekar Alapítvánnyal 2017. év február 27. napján megkötött közművelődési 

megállapodást a határozat melléklete szerint módosítsa. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

100/2024. (V.28.) határozata 

Közművelődési Megállapodás módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Lavotta János 

Kamarazenekar Alapítvánnyal 2017. év február 27. napján megkötött közművelődési 

megállapodást a határozat melléklete szerint módosítja. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a közművelődési megállapodás módosításának aláírására.  

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 2. mellékletét képezi.  
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12. Napirendi pont: Előterjesztés sátoraljaújhelyi szavazatszámláló bizottságok 

tagjainak megválasztására  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a június 9-én tartandó választás kapcsán működő Helyi Választási 

Irodának a szavazókörökbe szavazatszámláló bizottságokat kell felállítania a jogszabályoknak 

megfelelően, amelyek választott és delegált tagokból állnak. Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat Képviselő-testülete 2022 évben választotta meg a szavazatszámláló 

bizottságok tagjait, akik megkeresésre kerültek. Többen összeférhetetlenség és lemondás 

miatt nem tudják vállalni a részvételt, ezért a határozati javaslatban szereplő személyekkel 

egészülnek ki a szavazatszámláló bizottságok.  

 

Kérdés, vélemény következett. 

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy a szavazatszámláló bizottságokban 

résztvevők listája hol tekinthető meg.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a szavazatszámláló bizottságokba a Helyi Választási Iroda 

vezetője fogja besorolni a tagokat a választás előtt három nappal. A tagok a Kossuth Lajos 

Művelődési Központban oktatáson fognak részt venni, majd esküt tesznek.  

 

Szabó János képviselő: a személyek esetében jobb lett volna zárt ülésen dönteni. 

Megkérdezte, hogy az NY betűvel kezdődő hölgy rokonságban van-e az NY betűvel kezdődő 

képviselő jelölttel.  

 

dr. Terdik Sándor: összeférhetetlenségi nyilatkozatot töltött ki minden szavazatszámláló 

bizottsági tag, amelyben van egy kizárási ok, amely a hozzátartozókat szabályozza. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek Sátoraljaújhely Szavazatszámláló 

Bizottságai tagjainak megválasztását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

101/2024. (V.28.) határozata 

Sátoraljaújhely Szavazatszámláló Bizottságai tagjainak megválasztásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete a választási eljárásról szóló 2013. 

évi XXXVI. törvény 35.§ (2) bekezdésében foglaltak szerint a Helyi Választási Iroda 

Vezetője által tett indítvány alapján  

 

a Sátoraljaújhelyi szavazatszámláló bizottság tagjainak  

 

Bartus Lászlóné 

Bodnár Zsuzsanna 

Dvorákné Balogh Ágota 

Csákány Miklósné 
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Dankó-Topa Andrea Márta 

Durst Armand 

Fecsku Zsuzsanna 

Gál Ferenc 

Ivanicskó Evelin 

Ládi Edit Magdolna 

Maczó Balázs 

Miskolczy Anikó 

Nyiriné Gecse Szilvia 

Rilyák József Istvánné 

Siska Balázs 

Szalontai Anett 

Szepessy László 

Szigetiné Kosláb Katalin 

Vitányi Károlyné 

 

lakosokat megválasztotta. 

 

 

13. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Tokaj 

Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. közötti együttműködési megállapodás 

megkötésének hozzájárulására 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Kracson Norbert képviselőt, hogy ismertesse az 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság döntését. 

 

Kracson Norbert képviselő: ismertette az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 

és a Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. közötti együttműködési megállapodás 

megkötéséhez járuljon hozzá.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

102/2024. (V.28.) határozata 

a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit 

Kft. közötti együttműködési megállapodás megkötésének hozzájárulásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzata és a Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. közötti – határozat 

melléklete szerinti- együttműködési megállapodás megkötéséhez hozzájárul.  

 

Felhatalmazza a polgármestert az együttműködési megállapodás aláírására.  

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 3. mellékletét képezi.  
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14. Napirendi pont: Egyebek  

 

 Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: másodszor fordult a képviselő-testülethez ebben az 

ügyben. Az önkormányzat is felvette a kapcsolatot a hozzátartozókkal és javaslatot tett egy 

alapítványnak a megkeresésére, amely direktben ilyen esetekben tud közreműködni. 

Időközben a megkeresés és a kapcsolatfelvétel megtörtént. Kérte a képviselő-testületet és a 

vállalkozókat, a segíteni tudókat, a környező települések vezetőit, hogy segítsenek akár 

többszöri támogatással is az ügyet érintően. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné és Lukács Tamás képviselőket, 

hogy ismertessék a Szociális és Egészségügyi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester javasolta a képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére,betegség 

kezelésének támogatásához 100.000.- Ft összegű, egyszeri vissza nem térítendő támogatást 

biztosítson. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

103/2024. (V.28.) határozata 

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő támogatás biztosításáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Micskó 

Benjámin részére, betegség kezelésének támogatásához 100.000.- Ft összegű, egyszeri vissza 

nem térítendő támogatást biztosít.  

 

Felhatalmazta a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.  

Határidő: azonnal 

 

 

 Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont létszámbővítésének 

elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Kőrösi Ádám igazgató urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  
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Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Kracson Norbert és Lukács Tamás képviselőket, hogy 

ismertessék az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság 

döntését. 

 

Kracson Norbert képviselő: ismertette az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Kérdés következett. 

 

Róth József képviselő: egy hét van hátra a Nemzeti Összetartozás Hídjának átadásáig, nem 

késett-e meg az igény.  

 

Kőrösi Ádám igazgató: arra törekednek, hogy a Kalandpark emberi erőforrásait 

optimalizálják, hiszen nagymértékben befolyásolja az éves költségvetést a bérköltség. Az 

előkészületek megtörténtek, 6 fő 2024. június 1. napjával kezd, a 3 fő esetében az előbb 

említett hónapban lesz az interjúztatás.   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: 3 hónap próbaidőre kell felvenni a személyeket, ez idő 

alatt kiderül, hogy megfelelnek-e a feladatok elvégzésére. Fontos, hogy közvetlen, 

mosolygós, segítőkész munkavállalók legyenek.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester javasolta a képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és 

Sportközpont kilenc fővel történő létszámbővítését az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

104/2024. (V.28.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont létszámbővítésének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Magas-hegyi 

Turisztikai és Sportközpont kilenc fővel történő létszámbővítését az előterjesztésben foglaltak 

szerint elfogadja. 

 

Felkérte a polgármestert és az intézményvezetőt a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 

 

A határozatról értesül: 

Szamosvölgyi Péter polgármester 

Kőrösi Ádám igazgató 

Greskóné Tóth Erika Pénzügyi és Adóhatósági Osztályvezető 

Irattár 

 

 

Csernai Ferencné képviselő 10:52 órakor távozott az ülésről.  
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 Kérdés  
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: Pasztorniczky István képviselő kérdést nyújtott be hozzá. 

A szabályoknak megfelelően lehetősége van a kérdést szóban előadni. 

 

Pasztorniczky István képviselő: Sátoraljaújhely város belterületén az Eurovelo 11 

nemzetközi kerékpárúthoz csatlakozó Pataki út, Kossuth Lajos utca, Kazinczy utca 

nyomvonalon felfestett kerékpársávok életveszélyes nyomvonalra kényszerítik a 

kerékpárosokat. Az útvonalon lévő kerékpársávokon életveszélyes és szakszerűtlen 

aszfaltozott, akár 10 cm-es süllyedt víznyelők vannak, amelyek életveszélyes buktatókat 

jelentenek a kerékpárosok, rolleresek, kerekes székesek számára, akik váratlanul más 

útvonalat választanak. Emiatt a kijelölt kerékpárút helyett, főleg sötétben a megnövekedett 

forgalmú Esze Tamás utca – Mártírok útja vonalon közlekednek. Megkérdezte, hogy mikor 

fogják a sátoraljaújhelyi kerékpársávok életveszélyes víznyelőit megszüntetni, vagy szintbe 

hozni.  

 

Csernai Ferencné képviselő 10:55 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a város közigazgatási területén a Sátoraljaújhelyi 

Városellátó Szervezet végzi a vízelvezető árkok, víznyelők tisztítását, karbantartását, valamint 

a tönkrement műtárgyak helyreállítását a megfelelő csapadékvíz-elvezetés biztosítása 

érdekében. A víznyelő műtárgy nem szüntethető meg, mert a csapadékvíz elvezető hálózat 

részét képezi. Az érintett útszakaszon mely a kijelölt kerékpáros nyomvonalon halad, a 

Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet szakemberei az éves csapadékvíz hálózat 

felülvizsgálata során a képviselői kérdésben felvetett problémát feltárták.  

A víznyelő rácsok szintbe emelésének munkálatai ütemezésre kerültek, a Szervezet 

tájékoztatása szerint a megsüllyedt vízelvezető műtárgyak rekonstrukciója 2024. május-június 

hónapokban valósul meg. a biztonságos kerékpáros közlekedés elősegítése érdekében. 

Kérte, hogy június hónapban az említett ügy kiemelt feladata legyen a Sátoraljaújhelyi 

Városellátó Szervezetnek.  

 

 

Egyebek napirend folytatása következett.  

 

 

Kracson Norbert képviselő: a szombati napon megtörténik az Óvoda-köz aszfaltozása. 

Megköszönte az ott lakók és a garázstulajdonosok türelmét. Igyekeztek előzetes felmérést 

készíteni, hogy a kivitelezési munkák meddig fognak tartani, az elcsúszott munkafolyamatok 

oka egyrészt az időjárás, másrészt az, hogy a kivitelezőnek két munkát kellett összehangolni, 

az aszfaltozás, és az optikai kábelfektetés után az útburkolat helyreállítását is. Emellett 

kiépítésre került egy csapadékvíz elnyelő is. Megköszönte a segítséget a távhő szolgáltatótól 

Szabadka Sándor úrnak, alpolgármester úrnak és a műszaki osztály munkatársainak.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a Károlyi lakótelepen induló program mellett még 12 

vízelnyelő felújítása és cseréje is elvégzésre kerül a város több pontján.  

 

Szabó János képviselő: a Bercsényi utcán zajló munkálatok miatt reggeltől le volt zárva az 

útszakasz, azonban a táblák nem voltak kihelyezve. Kérte, hogy a következőkben, amely cég 

feladatot végez a városban, előzetesen értesítse az érintett lakosságot, és a megfelelő táblákat 

tegyék ki.  
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Szamosvölgyi Péter polgármester: joggal irritálja a lakosságot, hogy több járdaszakaszon 

egyszerre történnek munkálatok, majd megjelennek a kivitelezők, hogy a munkát szeretnék 

elvégezni. Miért nem tudja az önkormányzat idő előtt. Jó lenne megbeszélni és összehangolni 

a különböző munkafolyamatokat.  

Megköszönte az öt évben végzett közös munkát.  

 

 

Tekintettel arra, hogy további észrevétel, kérdés, javaslat nem hangzott el, Szamosvölgyi 

Péter polgármester megköszönte a képviselő-testület munkáját, és a nyílt ülést 11 órakor 

berekesztette. 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 
dr. Terdik Sándor s.k. 

jegyző 

Szamosvölgyi Péter s.k. 

polgármester 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 100/2024. (V.28.) határozat 

melléklete 

 

 

KÖZMŰVELŐDÉSI MEGÁLLAPODÁS 

II. számú módosítás 

 

 

mely létrejött egyrészről: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata (3980 Sátoraljaújhely, Kossuth tér 5.; adószám: 

15726504-2-05) képviseli: Szamosvölgyi Péter polgármester (a továbbiakban: 

Önkormányzat) 

 

másrészről: 

 

Lavotta János Kamarazenekar Alapítvány (Székhely: Sátoraljaújhely, Kazinczy Ferenc utca 

20.; adószám: 18448478-1-05) képviseli: Dombóvári János Imre elnök (a továbbiakban: civil 

szervezet) (a továbbiakban együttesen: felek) között az alábbi feltételekkel., 

 

 

1. Előzmények 

A felek tényként rögzítik, hogy 2017. év február 27. napján közművelődési megállapodást írtak 

alá, melynek célja a civil szervezet alapdokumentumában rögzített, és a helyi közművelődéshez 

kapcsolódó tevékenységei gyakorlásának elősegítése, tekintettel arra, hogy az Önkormányzat 

számára a közművelődési feladatkör kiemelt fontosságú. 

 

2. A megállapodás módosításának indoka 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a helyi közművelődésről szóló 

14/2020. (VIII.10.) számú önkormányzati rendelete, annak 2. § (2) és (4) bekezdésében foglalt 

rendelkezési szem előtt tartásával elismerve a civil szervezet verbunkos zene terén nyújtott 

kulturális és tudományos értékeit, több évtizedes működését, a helyi kulturális életben betöltött 

kiemelkedő és meghatározó szerepét, biztosítva és érvényre juttatva ezzel a szervezet magas 

színvonalú művészeti teljesítmény nyújtásához fűződő közérdeket. A Képviselő-testület a város 

érdekében elvégzett magas színvonalú munka elismeréseként a támogatás összegét 500.000,-

Ft-tal megemeli. 

 

3. A módosítás tárgya 

A felek az előzményekben nevesített közművelődési megállapodás 3.) pontját az alábbiak 

szerint módosítják: 

„3.) A civil szervezet a közművelődési szolgáltatást díjmentesen biztosítja. Az önkormányzat 

emellett a civil szervezet magas színvonalon végzett közművelődési tevékenysége 

gyakorlásának további elősegítése, biztosítása, helyben történő megszilárdítása érdekében 

2024. évtől kezdődően saját költségvetése terhére évente 2.000.000,-Ft, azaz Kettőmillió forint 

összegű támogatást nyújt minden év március 31. napjáig, azzal, hogy 2024. évben a már  2024. 

március 31. napjáig kifizetett 1.500.000,-Ft, azaz Egymillió-ötszázezer forint összegű 

támogatás mellett a fennmaradó 500.000,-Ft, azaz ötszázezer forint összegű támogatást 2024. 

szeptember 30. napjáig utalja a civil szervezet 10402757-50526886-72691005 pénzforgalmi 

jelzőszámú bankszámlájára. 



3.1. A civil szervezet a támogatást kizárólag a közművelődési tevékenysége kifejtése érdekében 

használhatja fel, és köteles a tárgyévet követő év január 31. napjáig az Önkormányzat felé 

elszámolni az alábbiak szerint: 

- támogatott cél megvalósításáról rövid írásos beszámolót, jelentést készíteni, 

- támogatási összeg felhasználását igazoló pénzügyi bizonylatokat, okmányokat csatolni. 

3.2. Amennyiben civil szervezet a vissza nem térítendő támogatás összegét nem a 

meghatározott célra használja fel, úgy köteles a támogatás összegét az átutalás napjától a 

visszatérítés napjáig számított jegybanki alapkamat kétszeresével növelt mértékben az 

Önkormányzat OTP Banknál vezetett 11734138-15350105-00000000 költségvetési számlájára 

haladéktalanul visszafizetni. A kamat számításakor az adott naptári félév teljes idejére a 

visszaköveteléssel érintett naptári félév első napján érvényes jegybanki alapkamat az irányadó. 

Ugyanezen visszafizetési kötelezettség terheli a civil szervezetet abban az esetben is, ha a 

támogatás felhasználásáról nem határidőben számol el, illetve elszámolását az Önkormányzat 

nem fogadja el. 

3.3. A civil szervezet a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi 

CLXXXI. törvény szerinti összeférhetetlenség, illetve érintettség fennállásáról vagy hiányáról, 

továbbá ugyanezen törvény 8.§ (1) bekezdés szerinti érintettségéről benyújtotta a nyilatkozatait 

az Önkormányzat felé. Továbbá csatolta az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 

szerinti azon nyilatkozatot, hogy köztartozásmentes adózói adatbázisban szerepel. 

3.4. A civil szervezet név, cím, adószám, gazdálkodási forma változásait, valamint az ellene 

indult csőd-, felszámolási és végelszámolási eljárást 8 napon belül az Önkormányzat részére 

köteles bejelenteni. A bejelentés elmulasztásából eredő károkért a felelősséget a civil szervezet 

viseli.” 

 

4. Záró rendelkezések 

A 2017. év február hóban aláírt közművelődési megállapodás további pontjai változatlan 

formában továbbra is fennmaradnak. 

Jelen módosítást Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 100/2024 (V.28.) 

határozatával jóváhagyta. 

A módosítás négy egymással mindenben megegyező példányban készült, melyet a felek, mint 

akaratukkal mindenben egyezőt, jóváhagyólag aláírnak, és amely az alap megállapodás 

mellékleteként, annak elválaszthatatlan részét képezi. 

 

 

Sátoraljaújhely, 2024. ……………….  

 

Lavotta János Kamarazenekar 

Alapítvány Dombóvári János Imre 

elnök 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 

Szamosvölgyi Péter 

polgármester 

 

Pénzügyi ellenjegyző: 

 

Greskóné Tóth Erika 

Pénzügyi és Adóhatósági osztályvezető 
 



Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 102/2024. (V.28.) határozat 

melléklete: 

 
EGYÜTTMŰKÖDÉSI MEGÁLLAPODÁS 

 

amely létrejött egyrészről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 

 

 

székhelye: 3980 Sátoraljaújhely Kossuth Lajos tér 5. 

adószáma: 11734138-15350105 

statisztikai számjel: 15726504-8411-321-05 

képviseli: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 
 

másrészről 

 

Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. 

 

székhelye: 3910 Tokaj, Dózsa György u. 2.  

adószáma: 25102147205 

cégjegyzékszám: 05 09 027569 

képviseli: Dévald István ügyvezető 

 

együttesen Felek között alulírott napon és helyen az alábbi feltételek mellett: 

 

1. ELŐZMÉNYEK 

 

Felek rögzítik, hogy a Magyar Állam közreműködésével, a Tokaj-Zemplén fejlesztési térség 

támogatása kapcsán létrejött projekt révén megvalósul a Sátoraljaújhelyi Bortemplom 

Látogató- és Rendezvényközpont (a továbbiakban: Bortemplom), egy kulturális-

gasztronómiai létesítmény, mely által olyan komplex attrakció jön létre, ahol a múzeumi 

funkció mellett multifunkcionális terek tudják a turisták, valamint a helyi lakosság igényeit 

maximálisan kiszolgálni. A fejlesztési koncepció kialakításánál, figyelembe véve a keresleti 

trendek alakulását, egyedi, innovatív elemekkel kibővített kiállítási koncepció került 

kidolgozásra. Téma választásában, megjelenésében, alkalmazott eszközeiben egyértelműen 

elkülöníthető a versenytársak által nyújtott szolgáltatásoktól. A fejlesztés által a turisztikai 

desztináció kínálatában egy új, unikális kínálati elem jelenik meg 

 

2.   A SZERZŐDÉS TÁRGYA 

Az együttműködés célja, hogy a Bortemplom a hazai és a nemzetközi borkedvelők, valamint 

az Észak-magyarországi régióba látogatók keresett turisztikai vonzerejévé váljon, a meglévő 

gasztronómiai és kultúrtörténeti hagyatékokkal olyan vonzerőt képezzen, amely a 

kikapcsolódást, gasztronómiai élvezetet és a feltöltődést kínálja majd a családoknak és az 

egyénnek egyaránt. Felek együttműködése a Sátoraljaújhelyre érkező turistáknak, látogatóknak 

Tokaj-Hegyalja kapcsán további perspektívát tud nyújtani, amely hangsúlyozza a Zempléni 

térség kiemelt turisztikai szerepét. Felek által számos esemény megszervezése biztosítja a 

Bortemplomban lévő multifunkcionális rendezvény tér kihasználtságát, melynek 

köszönhetően kisebb-nagyobb csoportok fogadására is alkalom nyílik. 



 

 

3. SZERZŐDÉS IDŐTARTAMA 

A szerződés mindkét Fél által történő aláírás napján, további jogcselekmény nélkül lép 

hatályba, és határozatlan ideig terjedő időszakra jön létre. 

 

 

4. KAPCSOLATTARTÁS, KOMMUNIKÁCIÓ  

 

4.1. A szerződés szerinti vagy azzal kapcsolatos bármely közlést, jelentést, kezdeményezést 

írásba kell foglalni, és eltérő rendelkezés hiányában ajánlott, tértivevényes vagy futárral 

megküldött levél útján kell elküldeni. Elektronikus úton jognyilatkozat nem tehető. 

4.2. Felek az együttműködésre és kapcsolattartásra az alábbi kapcsolattartókat nevezik ki és 

valamely Fél által valamely másik Félnek a megállapodással összefüggésben küldött 

értesítések vagy más kommunikáció céljára a következő címek és telefonszámok 

szolgálnak: 

 

Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. 

kapcsolattartó neve: Dévald István ügyvezető 

e-mail cím:    istvan.devald@tbft.hu 

telefonszám:  +36207722362 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 

kapcsolattartó neve: Szamosvölgyi Péter polgármester 

e-mail cím:               polgarmester@satoraljaujhely.hu 

telefonszám:             +36705018867 

 

 

5. SZERZŐDÉS MEGSZŰNÉSE 

 

5.1. Felek jogosultak a szerződés azonnali hatályú írásban történő felmondására súlyos 

szerződésszegés esetén. 

5.2. A felmondás a szerződést megszünteti. A szerződés megszüntetése esetében a szerződés 

a jövőre nézve szűnik meg és a felek további szolgáltatásokkal nem tartoznak egymás 

irányába. A megszűnés előtt már nyújtott szolgáltatás szerződésszerű pénzbeli 

ellenértékét meg kell fizetni. 

 

 

6. ADATVÉDELMI KÖVETELMÉNYEK, TITOKTARTÁS 

 

6.1. Felek megállapodnak abban, hogy a szerződés teljesítése során a Felek tudomására 

jutott valamennyi információ és adat üzleti titkot képez. Felek kifejezetten tudomásul 

veszik, hogy tény vagy adat illetéktelen harmadik személlyel történő szóbeli közlése is 

nyilvánosságra hozatalnak minősül. 



6.2. Egyik fél sem jogosult a másik fél által rendelkezésére bocsátott anyagot, adatot, 

dokumentumot, információt, szellemi terméket, minden egyéb jogi, gazdasági, 

informatikai, szervezési vagy műszaki információt a Szerződés keretén, az abban 

megfogalmazott célon kívül felhasználni, azokat a másik fél érdekeit sértő vagy 

veszélyeztető módon nem kezelheti, harmadik személy számára semmilyen formában 

nem szolgáltathatja ki. Kivételt képez, ha az információ tulajdonosa erre feljogosítja. A 

Szerződés során bármelyik fél használatába került dokumentációkat, programokat, 

információs anyagokat a szerződő fél köteles a Szerződés megszűnését követően a 

másik fél számára haladéktalanul és maradéktalanul visszaszolgáltatni. 

6.3. A titoktartási kötelezettség és megsértésének következményei a Feleket időbeli 

korlátozás nélkül mindaddig terhelik, amíg a titok, illetve tárgya Magyarországon 

jogszerűen nyilvánosságra nem kerül. 

6.4. A Felek kötelesek megtéríteni egymásnak a másik félnek azt a vagyoni és nem vagyoni 

kárát, amelyet az e pontban meghatározott titokvédelmi kötelezettsége megszegésével 

okoznak. 

6.5. Felek tudomásul veszik, hogy a szerződésben meghatározott együttműködés keretében 

kapcsolattartás és tájékoztatás céljából kezelik a természetes személyek személyes 

adatait. 

 

Sátoraljaújhely, 2024. május .. 

 

 

 

 

 

 

Szamosvölgyi Péter Dévald István 

polgármester ügyvezető 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. 
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I G A Z O L Á S
Ezt az elektronikus dokumentumot az elektronikus ügyintézés részletszabályairól szóló 451/2016. (XII.  19.) Korm.
rendelet alapján nyújtott azonosításra visszavezetett dokumentumhitelesítés (AVDH) központi elektronikus ügyintézési
szolgáltatás keretében a Szolgáltató, azaz az IdomSoft Zrt., elektronikus bélyegzővel és időbélyegzővel látta el.


A polgári perrendtartásról szóló 2016. évi CXXX. törvény 325. § (1) bekezdés g) pontjában foglaltaknak megfelelően, az
azonosításra visszavezetett dokumentumhitelesítés szolgáltatás keretében hitelesített dokumentum teljes bizonyító erejű
magánokirat. A polgári perrendtartásról szóló 2016. évi CXXX. törvény 323. § (4)-(5) bekezdésében és az elektronikus
ügyintézés  részletszabályairól  szóló  451/2016.  (XII.  19.)  Korm.  rendelet  113.  §  (4)  bekezdésében  foglaltaknak
megfelelően az azonosításra visszavezetett dokumentumhitelesítés szolgáltatás keretében hitelesített dokumentum
közokirat, ha azt bíróság, közjegyző, ügyész vagy más hatóság, illetve közigazgatási szerv ügykörén belül, a jogszabályi
rendelkezéseknek megfelelő módon állította ki.


Az Igazoláshoz tartozó dokumentum az azonosítást elvégző, hitelesítést kérő szakrendszertől kapott adatok alapján az
alábbi hivatalos személytől származik:


Neve: Czink Bianka


Egyedi azonosítója: czink.bianka@satoraljaujhely


Beosztása: -


Szervezeti egység megnevezése: Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály


Szervezet megnevezése: Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal


A hitelesítés időpontja: 2024-05-28T16:08:49+02:00


Ez az elektronikus dokumentum két, egymástól elválaszthatatlanul összetartozó részből, az eredeti dokumentumból és záradékból áll.
Az Igazolás című jelen záradék az eredeti elektronikus dokumentum csatolt melléklete. A záradék olvasható szöveges formában rögzíti
az eredeti dokumentum hitelesítésének körülményeit és az ezzel kapcsolatos egyéb adatokat.


A szolgáltató elérhetőségei


Csatlakozott szakrendszerek számára hibabejelentés: helpdesk@idomsoft.hu
Honlap: https://szeusz.gov.hu/szeusz/avdh-dhsz



https://szeusz.gov.hu/szeusz/avdh-dhsz
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